



ECTA President
 Björn & Claudia Wagner
 e-mail: President@ECTA.de



Details on “50 Years ECTA Dance”

Dear Dancers,

Several questions about the ECTA celebration dance on June 26-28 show that the following might be of interest.

The ECTA Councils and Board worked hard to offer an interesting program that supports our community best. This resulted in a program with interesting RD + Clogging workshops and in SD + Contra allowing us all to dance together continuously. ECTA proudly presents US American guest alongside well known members on the program.

The evening program shows all dance forms in one hall. But this does not mean that you have to wait for three out of four tips, if you only dance one dance form. We will offer tips where all dancers can dance together or in parallel. Just come and try it.

Yes you can believe it: Your share for the full weekend is 9€; if you are under 16 years old it will even be free. ECTA wants to celebrate with you and will cover the rest of the costs.

No pre-registration is necessary – just come to Suhl and celebrate with us!

Liebe Tänzer,

einige Fragen zur ECTA Tanz-Feier am 26.-28. Juni zeigen uns, dass Folgendes für euch noch interessant sein könnte.

Die ECTA-Abteilungsversammlungen und der Vorstand haben sich bemüht, ein interessantes Programm zu erarbeiten, das auch die Gemeinschaft unterstützt. So enthält das Programm im RD + Clogging tolle Workshops und im SD + Contra wollen wir alle durchgängig zusammen tanzen. ECTA freut sich neben den bekannten Mitgliedern auch US-amerikanische Gäste im Programm zu haben.

Das Abendprogramm zeigt alle Tanzformen in einer Halle. Das bedeutet aber nicht, dass ihr drei von vier Tips warten müsst, wenn ihr nur eine Tanzform tanzt. Wir werden Tips anbieten, bei denen alle zusammen oder parallel tanzen können. Kommt einfach und versucht es.

Kaum zu glauben aber wahr: Euer Beitrag für das ganze Wochenende ist 9 €; wenn ihr unter 16 Jahren alt seid, ist es sogar kostenfrei. ECTA möchte mit euch feiern und wird den Rest der Kosten zu tragen.

Es ist keine Voranmeldung erforderlich – kommt einfach nach Suhl und feiert mit uns!

Björn & Claudia

ECTA President